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z ustanovujúceho zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Trnava volebného 
obdobia  2022 - 2026, konaného 28. novembra 2022, 

v konferenčnej sále trnavskej radnice 
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Z á p i s n i c a 
 
 

z ustanovujúceho zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Trnava volebného 
obdobia 2022 - 2026, konaného 28. novembra 2022  

v konferenčnej sále trnavskej radnice 

 
 
Prítomní:  29 poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Trnava  
               JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta volebného obdobia 2018 – 2022 

a primátor volebného obdobia 2022- 2026 
                 Ing. Monika Černayová, hlavná kontrolórka  
                JUDr. Ivan Ranuša, náčelník Mestskej polície mesta Trnava 

         Ing. Katarína Koncošová, PhD., prednostka Mestského úradu v Trnave   
                12 vedúcich odborov a útvarov  
                6 riaditeľov organizácií zriadených mestom 
                PhDr. Dalibor Mikuš, PhD., predseda Mestskej volebnej komisie v Trnave 
                1 novinár 
                2 občania 
                zapisovateľka 
 
 
 
P r o g r a m : 
 
 
I. slávnostná časť 
__________________________________________________________________________ 
 

1. Otvorenie 
2. Informácia o výsledkoch komunálnych volieb v meste Trnava, konaných 

29.10.2022  
3. Odovzdanie osvedčenia o zvolení novozvolenému primátorovi mesta Trnava 

a zloženie sľubu primátora mesta Trnava pre volebné obdobie 2022 - 2026 
4. Odovzdanie osvedčení o zvolení novozvoleným poslancom mestského 

zastupiteľstva a zloženie sľubu poslancov Mestského zastupiteľstva mesta 
Trnava pre volebné obdobie 2022 - 2026 

   5.            Príhovor primátora mesta Trnava volebného obdobia 2022 - 2026 
 
 
 
 
Návrh programu: 
 
II.  pracovná časť  
__________________________________________________________________________ 
 

a) Otvorenie 
b) Voľba volebnej komisie 

určenie návrhovej komisie 
určenie pracovného predsedníctva 
určenie overovateľov zápisnice 

c) Schválenie programu pracovnej časti ustanovujúceho zasadnutia Mestského 
zastupiteľstva mesta Trnava  
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d) Overenie zloženia sľubu primátora mesta Trnava a poslancov Mestského 
zastupiteľstva mesta Trnava pre volebné obdobie 2022 - 2026 

  
1.1 Návrh na poverenie poslanca Mestského zastupiteľstva mesta Trnava pre volebné 

obdobie 2022 - 2026, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia mestského 
zastupiteľstva  

2.1 Návrh na zriadenie Mestskej rady mesta Trnava, určenie počtu členov a voľba 
členov Mestskej rady mesta Trnava pre volebné obdobie 2022 - 2026 

3.1 Návrh na zriadenie komisií Mestského zastupiteľstva mesta Trnava pre volebné 
obdobie 2022 - 2026, určenie ich náplne činnosti, voľba predsedu, podpredsedu 
a členov komisií z poslancov 

4.1 
 

Zriadenie a zloženie výborov v mestských častiach pre volebné obdobie 2022 – 
2026 

5.1 Návrh na poverenie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Trnava vykonávať 
akty uzavretia manželstva pred orgánom mesta vo volebnom období 2022 - 2026 

6.1 Určenie platu primátora mesta Trnava v súlade so zákonom č. 253/1994 Z. z. 
o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest 
v znení neskorších predpisov a Odmeňovacím poriadkom funkcionárov mesta 
Trnava 
 

7. Rôzne 
8. Rekapitulácia uznesení 

 
 Záver  

 
 
 
  
I. slávnostná časť 
 
 Slávnostná časť zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Trnava volebného obdobia 
2022 - 2026 začala nástupom JUDr. Petra Bročku, LL.M., primátora mesta volebného obdobia 
2018 - 2022 do rokovacej miestnosti za zvukov Trnavských fanfár od profesora Burlasa.  
 Po skončení fanfár odznela štátna hymna Slovenskej republiky.       
 
 
 
Bod 1) 
 JUDr. Peter Bročka, LL.M, primátor mesta volebného obdobia 2018 - 2022 otvoril 
ustanovujúce zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Trnava volebného obdobia 2022 - 
2026. Zasadnutie bolo zvolané v súlade s § 12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov a časti II.  čl. 3 Rokovacieho poriadku Mestského 
zastupiteľstva mesta Trnava. 
 
 
Bod 2) 
 S informáciou o výsledkoch volieb konaných 29. októbra 2022 vystúpil PhDr. Dalibor 
Mikuš, PhD., predseda Mestskej volebnej komisie v Trnave. Po predložení 
informácie  odovzdal JUDr. Petrovi Bročkovi, LL.M. osvedčenie o zvolení za primátora mesta 
Trnava volebného obdobia 2022 - 2026. 
 
 
Bod 3) 
 Následne prebehol akt skladania sľubu primátora mesta Trnava volebného obdobia 2022 
- 2026 JUDr. Petra Bročku, LL.M.  
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Bod 4) 
 Po zložení sľubu novozvoleného primátora mesta pokračovalo ustanovujúce zasadnutie 
mestského zastupiteľstva odovzdaním osvedčení novozvoleným poslancom volebného 
obdobia 2022 - 2026.  
 Za novozvolených poslancov prečítala sľub PhDr. Eva Nemčovská, PhD., 
MPH;  Následne zložili zákonom predpísaný sľub všetci prítomní novozvolení poslanci. 
 Sľub poslanca nezložili Mgr. Tibor Pekarčík a Juraj Fuzák, ktorí sa z neúčasti na rokovaní 
mestského zastupiteľstva ospravedlnili. 
 
 
       JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – privítal poslancov v novom volebnom 
období a uviedol, že nemá žiadne pochybnosti, že nás čaká veľmi veľa zaujímavých výziev. 
Ja na vás a na vašej práci ako bude naše mesto poberať ďalej.  
 
 
 Následne bola vyhlásená 15 - minútová prestávka, po ktorej ustanovujúce rokovanie 
Mestského zastupiteľstva mesta Trnava volebného obdobia 2022 - 2026 pokračovalo 
pracovnou časťou.  
 
    
   
II. pracovná časť  
 
  
 Pred otvorením pracovnej časti rokovania JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta 
pripomenul niektoré organizačné záležitosti, súvisiace s priamym prenosom z rokovania 
mestského zastupiteľstva, vyhotovením zápisnice v zmysle čl. 10 Rokovacieho poriadku 
Mestského zastupiteľstva mesta Trnava. Poslanci boli oboznámení aj s použitím hlasovacieho 
zariadenia, ktorého manuál mali k dispozícii.  
 
 
Bod a) 
 Pracovnú časť ustanovujúceho zasadnutia Mestského zastupiteľstva otvoril JUDr. Peter 
Bročka, LL.M., primátor mesta. Privítal prítomných poslancov mestského zastupiteľstva a 
ostatných prizvaných. Skonštatoval, že na rokovaní je prítomných 29 poslancov mestského 
zastupiteľstva; mestské zastupiteľstvo bolo uznášaniaschopné. 
 
 
Bod b) 
 Predsedajúci predložil návrh na voľbu volebnej komisie, určenie návrhovej komisie,  
určenie pracovného predsedníctva a určenie overovateľov zápisnice.  

Ešte pred ich konštituovaním predsedajúci podal základné informácie o činnosti už 
spomínaných komisií. 

Keďže iný návrh predložený nebol, primátor predložil návrh na zloženie volebnej komisie 
nasledovne : predseda poslankyňa MZ  PhDr. Eva Nemčovská, PhD., MPH; členovia: PhDr. 
Katarína Ďurková, PhD. a Mgr. Ľubica Horváthová .  

K predloženému návrhu pripomienky neboli vznesené.   
 

 Hlasovaním (za 29, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo zloženie volebnej komisie 
schválené.  
 
       Ďalej predsedajúci poskytol informáciu o návrhovej komisii, ktorá predkladá mestskému 
zastupiteľstvu návrhy uznesení mestského zastupiteľstva v nadväznosti na prerokovávané 
materiály.  
Tvoria ju traja zamestnanci mestského úradu; zvyčajne prednosta a dvaja vedúci odborov.  
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Návrhová komisia ustanovujúcom zasadnutí pracovala v zložení : Ing. Katarína Koncošová, 
PhD., prednostka mestského úradu a vedúce odborov Ing. Zuzana Bigasová, PhD., MBA a 
a Ing. Martina Stanová, MBA.  
  
 Ďalším krokom bolo ustanovenie pracovného predsedníctva. Pracovné predsedníctvo 
v zmysle rokovacieho poriadku mestského zastupiteľstva tvorí primátor, prvý a druhý zástupca 
primátora a traja zástupcovia poslaneckých klubov v mestskom zastupiteľstve.                            
Pre ustanovujúce zasadnutie pracovné predsedníctvo predsedajúci odporučil zredukovať na 
zástupcov, resp. predsedov poslaneckých klubov a poslankyne z volebnej komisie.  
 
 Ďalej bolo riešené určenie overovateľov zápisnice. Za overovateľov zápisnice                          
z ustanovujúceho zasadnutia mestského zastupiteľstva  boli predsedajúcim určení poslanci 
MZ – Ing. Juraj Novota a MUDr. Branislav Kramár.  
 
  
 
Bod c) 
 Predsedajúci predložil návrh programu pracovnej časti ustanovujúceho zasadnutia 
mestského zastupiteľstva, ktorý bol v súlade s § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle mesta. 
Zároveň bol distribuovaný i poslancom mestského zastupiteľstva v pozvánke. 
 K programu rokovania na rokovaní ustanovujúceho zasadnutia mestského zastupiteľstva  
pripomienky vznesené neboli. 
 Hlasovaním (za 29, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bol schválený návrh programu 
pracovnej časti ustanovujúceho zasadnutia, ktorý bol zverejnený. 
 
      Zároveň predsedajúci pripomenul, že takto schválený program sa stáva záväzným pre celý 
priebeh rokovania. 
   
 Hlasovaním (za 28 proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 1, 
ktorým bol schválený program pracovnej časti rokovania ustanovujúceho zasadnutia 
mestského zastupiteľstva v zmysle zverejneného návrhu.    
 
       Po hlasovaní o uznesení MZ č. 1 sa prihlásil poslanec Dr. h. c. Ing. Jaroslav Holeček, 
PhD., ktorý vyhlásil, že za uznesenie hlasoval tiež, ale z dôvodu technickej poruchy 
hlasovacieho zariadenia sa nemohol prihlásiť.  
 
 
Bod d) 
 Ing. Katarína Koncošová, PhD., predsedníčka návrhovej komisie na vyzvanie primátora 
mesta predložila návrh uznesenia MZ, ktorým mestské zastupiteľstvo zobralo na vedomie 
výsledky komunálnych volieb v meste Trnava konaných 29. októbra 2022. Súčasťou 
uznesenia bola konštatácia o zložení sľubu novozvoleného primátora mesta Trnava pre 
volebné obdobie 2022 – 2026 JUDr. Petra Bročku, LL.M. a 29 novozvolených poslancov. 
V uznesení bolo konštatované, že sľub poslanca nezložili Mgr. Tibor Pekarčík a Juraj Fuzák, 
ktorí sa z neúčasti na ustanovujúcom zasadnutí ospravedlnili. Neprítomní novozvolení 
poslanci zložia sľub na prvom zasadnutí, ktorého sa zúčastnia.   
 Hlasovaním (za 29, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 2 
s textom na vyššie uvedené.  
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 Následne poslanci mestského zastupiteľstva pristúpili k prerokovaniu písomných 
materiálov, zaradených do programu pracovnej časti  ustanovujúceho zasadnutia, ku ktorým 
počas prestávky obdržali doplnky. Materiály predkladal primátor mesta, s výnimkou materiálu 
č. 7.1, ktorého predkladateľom bola prednostka mestského úradu.  
 

 
Materiál č. 1.1  
Návrh na poverenie poslanca Mestského zastupiteľstva mesta Trnava pre volebné 
obdobie 2022 - 2026, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia mestského 
zastupiteľstva 

 Mestské zastupiteľstvo poveruje iného poslanca, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť 
zasadnutia v súlade s § 12 ods. 2, 3, 5, 6 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov. 
 V rámci  doplnku k materiálu bol predložený návrh na poverenie poslanca mestského 
zastupiteľstva Bc. Marcela Krajča; predsedajúci nomináciu opätovne zopakoval.   
 V rámci rozpravy k materiálu pripomienky neboli vznesené. 

Hlasovaním (za 27, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 3 
k povereniu poslanca Bc. Marcela Krajča. 

 
 
 
Materiál č. 2.1  
Návrh na zriadenie Mestskej rady mesta Trnava, určenie počtu členov a voľba členov 
Mestskej rady mesta Trnava pre volebné obdobie 2022 - 2026 

 Mestská rada mesta Trnava bola zriadená v súlade s § 14 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 Počet jej členov sa určuje tak, že tvorí najviac 1/3 počtu poslancov mestského 
zastupiteľstva. Počet poslancov pre volebné obdobie 2022  je 31,  preto bolo primátorom mesta 
odporučené, aby počet členov mestskej rady bol 10. 
       Návrh na personálne obsadenie členov mestskej rady bol poslancom rozdaný cez 
prestávku v rokovaní ustanovujúceho zasadnutia mestského zastupiteľstva.  
       V závere predkladaného materiálu JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – 
skonštatoval, že súčasťou materiálu sú dva návrhy uznesenia; o každom z nich dá hlasovať 
osobitne.    
 V rámci rozpravy k materiálu, k časti určenia počtu členov mestskej rady pripomienky 
vznesené neboli.    

Hlasovaním (za 29, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 4 
k určeniu počtu členov mestskej rady na 10. 

 
        Následne predsedajúci otvoril rozpravu k materiálu, k časti personálneho obsadenia 
mestskej rady. Podotkol, že od klubov dostal návrhy, či už na členov mestskej rady alebo 
členov komisií, ku ktorým sa mestské zastupiteľstvo dostane pri ďalšom materiáli. Návrhy 
považuje za informatívne, rozhoduje o nich mestské zastupiteľstvo. Podotkol, že ak sa niekto 
z klubov nestotožňuje s jeho návrhom, môže dať osobitný návrh prostredníctvom 
poslaneckého návrhu, o ktorom sa bude následne hlasovať.  
Následne predložil svoj návrh na nominácie členov mestskej rady tak ako to bolo uvedené 
v doplnku k materiálu:     
Mgr. Tatiana Vavrová 
PhDr. Eva Nemčovská, PhD., MPH 
Mgr. Tibor Pekarčík 
Ing. Andrej Farkaš 
Juraj Fuzák 
Ing. Dušan Zaťko 
PhDr. Katarína Ďurková, PhD. 
Bc. Marcel Krajčo 
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PhDr. Miloš Krištofík 
MUDr. Branislav Kramár. 
 
        Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – predložil poslanecký návrh a to namiesto poslancov 
Miloša Krištofíka a Branislava Kramára navrhol poslancov  ...Branislava Baroša a Rastislava 
Mráza... Svoj návrh odôvodnil tým, že pred dvomi týždňami posielal primátorovi mesta e-mail, 
v ktorom ho informoval o založení poslaneckého klubu, ktorého je predsedom. Zároveň mu 
poslal v prílohe návrhy do  jednotlivých štruktúr mesta – mestskej rady a jednotlivých komisií.  
Za daný poslanecký klub boli nominovaný Baroš a Mráz.  
 JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – uviedol, že v informácii nebol uvedený názov 
poslaneckého klubu. Požiadal o jeho oznámenie, aby bola táto vec technicky zabezpečená. 
Uviedol, že prípadne poskytne časový priestor na zaslanie písomného oznámenia. 
        Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – reagoval na primátora a uviedol, že to môže byť 
názov ...Spoločný poslanecký klub...   

 Ďalšie pozmeňovacie návrhy vzinesené neboli.  
 Následne sa pristúpilo k hlasovaniu. 
Hlasovaním  (za 6, proti 15, zdržali sa 8, nehlasoval 0) nebol prijatý pozmenovací návrh 

poslanca Ing. Branislava Baroša na výmenu členov mestskej rady.  
 
Následne  predsedníčka návrhovej komisie na vyzvanie predsedajúceho predložila návrh 

uznesenia MZ č. 5  k voľbe členov mestskej rady v zmysle návrhu doručeného v doplnku 
a predloženého primátorom mesta takto : 
Mgr. Tatiana Vavrová 
PhDr. Eva Nemčovská, PhD., MPH 
Mgr. Tibor Pekarčík 
Ing. Andrej Farkaš 
Juraj Fuzák 
Ing. Dušan Zaťko 
PhDr. Katarína Ďurková, PhD. 
Bc. Marcel Krajčo 
PhDr. Miloš Krištofík 
MUDr. Branislav Kramár. 
  
       Hlasovaním (za 23, proti 2, zdržali sa 2, nehlasovali 2) bolo prijaté uznesenie MZ č. 5 
k personálnemu zloženiu Mestskej rady mesta Trnava.  
 
       Predsedajúci po schválení uznesenia uviedol, že technické informácie zvoleným členom 
mestskej rady budú včas dodané a odkomunikované.  

 
 

Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – požiadal o technickú prestávku na poradu 
poslaneckého klubu. 

Predsedajúcim bola vyhlásená 5 - minútová prestávka.  
Po prestávke Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – informoval o názve poslaneckého klubu 

...Spoločný poslanecký klub..., ktorého členmi budú Baroš, Krištofík, Holeček, Mráz, Kramár 
a Galbavý.  
 
 

 
Materiál č. 3.1  
Návrh na zriadenie komisií Mestského zastupiteľstva mesta Trnava pre volebné obdobie 
2022 – 2026, určenie ich náplne činnosti, voľba predsedu, podpredsedu a členov komisií 
z poslancov  

       Vo volebnom období 2022 – 2026 zriaďovalo mestské zastupiteľstvo komisie ako svoje 
stále alebo dočasné poradné, iniciatívne a  kontrolné orgány v súlade s § 15 zákona SNR č. 
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369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v znení neskorších predpisov a čl. 11 Štatútu mesta Trnava. 
 Komisie sú zložené z poslancov mestského zastupiteľstva a ďalších osôb zvolených 
mestským zastupiteľstvom, ktorí budú do komisie volení na ďalšom zasadnutí.  
 

JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – uviedol, že mesto tak ako aj naposledy, dá 
verejnú výzvu na účasť odbornej verejnosti v jednotlivých komisiách. Návrh pôjde do 
zverejnenia v priebehu tohto týždňa. Ak majú poslanci nejaké informácie, ktoré by chceli 
zapracovať, odporučil informovať kolegyňu Majtánovú; inak sa mesto bude dodržiavať 
textácie, ktorá bola i v predchádzajúcom volebnom období.    

Predsedajúci uviedol, že v predloženom materiáli je návrh na zriadenie komisií a určenie 
ich náplne činnosti a personálne obsadenie komisií, v členení predseda, podpredseda a ďalší 
členovia komisií bol rozdaný poslancom počas prestávky v rokovaní /tvorí prílohu archívnych 
dokumentov/. Následne otvoril diskusiu, v ktorej bol priestor na poslanecké návrhy.  

 
Rozprava: 
 Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ –  predložil poslanecký návrh, ktorý sa týka jednotlivých 
komisií, tak ako ich primátorovi mesta pred dvomi týždňami písomnou formou zaslal e-mailom: 
...do Finančnej komisie poslanca Baroša, do Komisie mládeže a športu poslanca Kramára, do 
Komisie sociálnych vecí a zdravia poslanca Kramára, do Bytovej komisie poslanca Krištofíka, 
do Komisie stavebnej a územného plánovania a dopravy poslanca Mráza, do Komisie školstva 
a vzdelávania poslanca Holečka, do Majetkovej komisie poslancov Galbavého a Krištofíka, do 
Komisie na ochranu verejného záujmu poslanca Holečka, Galbavého a Mráza. Ako dôvod 
uviedol to, že je to vôľa Spoločného poslaneckého klubu, keďže zastupujú občanov, ktorí ich 
volili a rovnako ich predstava o spoluúčasti na riadení tohto mesta.   

JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – vystúpil s technickou a faktickou 
pripomienkou k vystúpeniu poslanca Baroša. Uviedol, že poslanec zčasti predložil aj to, čo je 
už v návrhu zapracované. Požiadal poslanca Baroša o vyselektovanie tých bodov, ktoré nie 
sú súčasťou návrhu, aby sa o nich mohlo hlasovať.   

Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ –  reagoval na výzvu primátora mesta. Z poslednej 
Komisie na ochranu verejného záujmu vypúšťa poslanca Galbavého a poslanec Kramár je 
súčasťou Komisie mládeže a športu. Zároveň uviedol, že ostatné komisie neboli zohľadnené. 
Súčasne podotkol, že vedel by sa promptnejšie vyjadriť, ak by tieto materiály prišli skôr, nie 
v deň zastupiteľstva a prišli by minimálne tri dni pred zastupiteľstvom.  
       JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – podotkol, že ide o klasický materiál 
a poslanecký klub mal technickú prestávku, takže predpokladal, že počas nej budú vedieť 
saturovať všetky potreby a rozdiely v materiáli oproti predstavám, čo sa nestalo. Zároveň 
uviedol, že každá komisia sa bude prechádzať jednotlivo.  
       Mgr. Rastislav Mráz, poslanec MZ – chcel povedať to, čo už povedal aj poslanec Baroš. 
Skonštatoval, že materiály dávate do ruky pri vstupe do miestnosti a nikto nemal ochotu sa 
s nimi baviť pred rokovaním zastupiteľstva napriek tomu, že predseda klubu o to dvakrát 
žiadal.  

JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – reagoval na slová poslanca Mráza a uviedol, 
že poslanec Baroš žiadal o stretnutie jeho, pritom mal žiadať ostatných poslancov, keďže to 
neschvaľuje on, ale zastupiteľstvo. Podotkol, že bolo by dobré si aj zistiť, kto má aké 
kompetencie.   

Mgr. Rastislav Mráz, poslanec MZ - zareagoval na záležitosť kompetencií. Pýtal sa 
primátora, prečo teda povedal, že ide o jeho návrh. Ide o orgány mestského zastupiteľstva 
a návrh má vzísť z poslaneckých klubov tohto zastupiteľstva, ktoré vzišli po voľbách. 

JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – reagoval, že materiál prezentoval on, 
predkladal návrh  a ktorýkoľvek z poslancov môže dať pozmeňovací návrh a plénum rozhodne 
bez ohľadu na jeho názor, vôľu, ... 

Následne pristúpil k prezentácii návrhu, podľa jednotlivých komisií, ktorý bol poslancom 
rozdaný pred rokovaním; pri každej komisii dal predsedajúci priestor na predloženie 
poslaneckého náivrhu s následným hlasovaním o vznesenom poslaneckom návrhu. Podotkol, 
že v prípade, že sa návrh stretne s akceptáciou poslancov, bude zapracovaný v návrhu. 
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Finančná komisia 
Predseda: Mgr. Tibor Pekarčík 
Podpredseda: Ing. Dušan Zaťko 
Členovia: Mgr. Martin Uhlík, Mgr. Ľubica Horváthová, MUDr. Branislav Kramár 

 
Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – vystúpil s návrhom dať namiesto poslanca Kramára 

poslanca Baroša.     
    Hlasovaním (za 6, proti 11, zdržali sa 11, nehlasoval 0) nebol prijatý návrh poslanca 
Baroša. 
   Ďalšie pripomienky k materiálu neboli vzinesené. 

 
 
Komisia kultúry 
Predseda: Mgr. Ľubica Horváthová 
Podpredseda: Ing. Marián Schwarz 
Členovia: PhDr. Katarína Ďurková, Juraj Baďura, Mgr. Tatiana Vavrová, Mgr. Matej Lančarič  
     Pripomienky k materiálu neboli vzinesené. 

 
 
Komisia mládeže a športu 
Predseda: Juraj Fuzák 
Podpredseda: Mgr. Marek Neštický 
Členovia: PhDr. Katarína Ďurková, PhD., Ing. Marián Schwarz, Ing. Andrej Farkaš, Ing. 
Vladimír Ekhardt, Ing. Richard Sládek, Ing. Jozef Šúst, Juraj Šarmír, MUDr. Branislav Kramár 
   Pripomienky k materiálu neboli vzinesené. 

 
 
Komisia sociálnych vecí a zdravia 
Predseda: PhDr. Eva Nemčovská, PhD., MPH 
Podpredseda: Bc. Marcel Krajčo 
Členovia: MUDr. Milan Sokolovský, Mgr. Ľubica Horváthová, Ing. Juraj Novota, MUDr. 
Branislav Kramár 
   Pripomienky k materiálu neboli vzinesené. 

 
  
Komisia bytová 
Predseda: Mgr. Ondrej Štefánik 
Podpredseda: Mgr. Martin Uhlík 
Členovia: Mgr. Tibor Pekarčík, Ing. Juraj Novota, PhDr. Eva Nemčovská, PhD., MPH 

 
Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – vystúpil s návrhom doplniť poslanca Krištofíka, aby 

bola zachovaná vyváženosť, aby v tejto komisii neboli len poslanci za Lepšiu Trnavu.     
    Hlasovaním (za 7, proti 13, zdržali sa 9, nehlasoval 0) nebol prijatý návrh poslanca Baroša.  
    Ďalšie pripomienky k materiálu neboli vzinesené. 

 
 
Komisia územného rozvoja, dopravy a životného prostredia 
Predseda: Ing. Dušan Zaťko 
Podpredseda: Mgr. Stanislav Hric  
Členovia: MUDr. Milan Sokolovský, RNDr. Gabriela Cabanová, Mgr. Ľubica Horváthová, 
PhDr. Šimon Štefunko, Ing. Jozef Šúst, Mgr. Ondrej Štefánik, Mgr. Tatiana Vavrová, Mgr. 
Rastislav Mráz, Mgr. Matej Lančarič 
   Pripomienky k materiálu neboli vzinesené. 
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Komisia školstva a vzdelávania 
Predseda: PhDr. Katarína Ďurková, PhD. 
Podpredseda: PhDr. Eva Nemčovská, PhD., MPH 
Členovia: Mgr. Marek Neštický, RNDr. Gabriela Cabanová, Juraj Šarmír, Dr. h. c., Ing. 
Jaroslav Holeček, PhD. 
   Pripomienky k materiálu neboli vzinesené. 

 
 
Majetková komisia 
Predseda: Bc. Marcel Krajčo 
Podpredseda: Mgr. Tibor Pekarčík 
Členovia: Ing. Marián Schwarz, Ing. Andrej Farkaš, Mgr. Ivan Kopčík, Ing. Vladimír Ekhardt, 
Mgr. Stanislav Hric, Mgr. Ľubica Horváthová, Mgr. Ing. Marián Galbavý 

 
Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – vystúpil s návrhom doplniť poslanca Krištofíka.     

    Hlasovaním (za 6, proti 12, zdržali sa 11, nehlasoval 0) nebol prijatý návrh poslanca 
Baroša.  
    Ďalšie pripomienky k materiálu neboli vzinesené. 

 
 
Komisia na riešenie mandátov a sťažností 
Ing. Branislav Baroš, Mgr. Rastislav Mráz, Bc. Marcel Krajčo 

 
Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – prehlásil, že funkcie v tejto komisii sa vzdávajú dvaja 

nominovaní a to poslanci: Baroš a Mráz.  
 
JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – položil otázku, či zákon ustanovuje 

minimálny počet členov v tejto komisii.  
  Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – uviedol, že za každú politickú stranu 

v mestskom zastupiteľstve musí byť v komisii zastúpenie.   
 Mgr. Matej Lančarič, poslanec MZ – aby bol dodržaný zákon, uviedol, že do komisie môže 

byť zaradený aj on, ak ho kolegovia podporia.  
        Mgr. Ivan Kopčík, poslanec MZ – sa vyjadril, že aby bolo dodržané kvórum, prihlásil sa 
za člena komisie aj on. 
        Predsedajúci vyzval poslancov, že je tu priestor na na ďalšie návrhy bez ohľadu na to, či 
to niekto mal záujem robiť alebo nie.   

 
Hlasovaním (za 23, proti 0, zdržal sa 1, nehlasovali 5) poslanci schválili zaradenie 

poslanca Lančariča do tejto komisie.  
Hlasovaním (za 23, proti 0, zdržal sa 1, nehlasovali 5) poslanci schválili zaradenie 

poslanca Kopčíka do tejto komisie.  
    Ďalšie pripomienky k materiálu neboli vzinesené. 

 
 
Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone verejných funkcií 
Mgr. Matej Lančarič, Dr. h. c., Ing. Jaroslav Holeček, PhD., Mgr. Stanislav Hric 

 
        Dr. h. c., Ing. Jaroslav Holeček, PhD., poslanec MZ – vyhlásil, že nemá záujem pracovať 
v tejto komisii.  
 
        Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – vystúpil s návrhom začleniť poslanca Mráza. 

 Hlasovaním (za 23, proti 0, zdržali sa 4, nehlasovali 5) bolo schválené zaradenie 
poslanca Mráza do tejto komisie.  
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         Text  dvoch návrhov uznesení, ktoré boli súčasťou materiálu bol spojený v jeden návrh 
uznesenia. Na základe hlasovania poslancov k personálnemu obsadeniu bol takto predložený 
i návrhovou komisiou.      

Hlasovaním (za 23, proti 4, zdržal sa 0, nehlasovali 2) bolo prijaté uznesenie MZ č. 6, 
ktorým boli zariadené komisie mestského zastupiteľstva a zvolení boli predsedovia, 
podpredsedovia a ďalší členovia komisií z radov poslancov v zmysle predloženého doplnku 
k materiálu a schválených pozmeňovacích návrhov. 

  Zápisnicu o voľbe predsedov, podpredsedov a ďalších členov komisií z radov poslancov 
prečítala PhDr. Eva Nemčovská, PhD., MPH, predsedníčka volebnej  komisie. (Zápisnica tvorí 
prílohu archívnych dokumentov z rokovania MZ.) 

 
JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – skonštatoval, že prerokované boli všetky 

materiály, pri ktorých prebehol proces voľby. Poďakoval za činnosť volebnej komisii.  
 
Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – oznámil primátorovi, že vzhľadom k tomu, že primátor 

nerešpektuje vyváženosť v tomto zastupiteľstve, že nerešpektuje hlasy Trnavčanov, ktoré vo 
voľbách dostali, poslanci opúšťajú toto rokovacie konanie.  

JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – uviedol, že toto nie je rokovacie konanie, ale 
rokovanie mestského zastupiteľstva.a je to slobodná voľba poslancov.   

Z rokovacej miestnosti následne odišli všetci poslanci za Spoločný poslanecký klub : 
Baroš, Mráz, Krištofík, Kramár, Galbavý, Holeček. 

 
 
Primátor mesta následne pristúpil k prerokovaniu ďalších materiálov, ktoré boli zaradené 

do programu rokovania ustanovujúceho zasadnutia – pracovnej časti.  
 
 
        
Materiál č. 4. 1  
Zriadenie a zloženie výborov v mestských častiach pre volebné obdobie 2022 – 2026 

 Výbory mestskej časti sú zriaďované v súlade s § 23 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov a čl. 23 Štatútu mesta Trnava. Členmi výborov sú všetci 
poslanci mestského zastupiteľstva zvolení v príslušnej mestskej časti. Členmi výboru môžu 
byť aj obyvatelia príslušnej mestskej časti, ktorých volí mestské zastupiteľstvo. 
 V rámci rozpravy k materiálu pripomienky neboli vznesené.  
  
      JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – skonštatoval, že tento materiál kopíruje 
zloženie výborov v jednotlivých mestských častiach z poslancov. V ďalšej fáze na základe 
verejnej výzvy, resp. ďalších nominácií, budú do výborov mestských častí doplnení 
zástupcovia z radov verejnosti.  
 
       Hlasovaním (za 23, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 7, 
ktorým boli zriadené výbory mestskej časti tak ako boli uvedené v prerokovávanom materiáli. 
 
 
 
Materiál č. 5.1 
Návrh na poverenie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Trnava vykonávať akty 
uzavretia manželstva pred orgánom mesta vo volebnom období 2022 – 2026 

V zmysle § 4 ods. 1 zákona číslo 36/2005 Z. z. o rodine v znení neskorších predpisov 
vyhlásenie o uzavretí manželstva urobia snúbenci na matričnom úrade pred primátorom alebo 
povereným poslancom mestského zastupiteľstva za prítomnosti matrikárky.  
        Mesto Trnava, matričný úrad, akt uzavretia manželstva zabezpečuje vo svojich 
reprezentačných priestoroch – v obradnej sieni radnice, Hlavná 1, 1. poschodie, v termínoch 
stanovených v súlade s akciami mesta. Na základe  požiadaviek snúbencov o  občianske 
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sobáše môže matričný úrad povoliť uzavrieť manželstvo aj mimo stanovených termínov 
a taktiež na inom vhodnom mieste (zákon číslo 36/1995 Z. z  o rodine v znení neskorších 
predpisov § 4 ods. 2).  
        V závere predkladaného návrhu uviedol, že o vykonávanie tohto aktu prejavili záujem 
poslanci MZ volebného obdobia 2022-2026 a títo boli uvedení  aj v prerokovávanom materiáli. 
 
        Na rokovaní mestského zastupiteľstva prejavili osobne záujem o vykonávanie 
sobášiaceho aj ďalší poslanci MZ : Mgr. Stanislav Hric, Bc. Marcel Krajčo, Mgr. Martin Uhlík, 
MUDr. Milan Sokolovský. 
 
 Hlasovaním (za 23, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 8, 
ktorým boli za sobášiacich poverení poslanci MZ v zmysle zoznamu uvedeného v materiáli, 
ktorý bol rozšírený o tých, ktorí prejavili svoj záujem na rokovaní mestského zastupiteľstva.   
 
 
 
Materiál č. 6.1   
Určenie platu primátora mesta Trnava v súlade so zákonom č. 253/1994 Z. z. 
o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 
neskorších predpisov a Odmeňovacím poriadkom funkcionárov mesta Trnava 

 Materiál na rokovaní mestského zastupiteľstva predkladala Ing. Katarína Koncošová, 
PhD, prednostka Mestského úradu v Trnave.   
 Primátorovi mesta podľa § 3 ods. 1 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a 
platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších zmien a doplnkov 
patrí plat, ktorý je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve 
vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky (ŠÚ SR) za 
predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa § 4 ods. 1 zákona. Plat sa zaokrúhľuje na 
celé euro nahor. 
       Priemerná mesačná mzda zamestnanca v národnom hospodárstve SR v roku v roku 2021 
dosiahla výšku 1.211,- eur. Táto suma sa stala základom pre výpočet platu primátora v zmysle 
§ 3 a 4 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí 
a primátorov miest, podľa ktorých sa plat vypočíta ako 3,54 – násobok priemernej mesačnej 
mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve SR za predchádzajúci rok na základe údajov 
ŠÚ SR, čo predstavuje sumu 4.286 eur a 94 centov= 4.287,- eur 
      Mestské zastupiteľstvo môže rozhodnutím tento plat v súlade s §4 ods. 2 zákona č. 
253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest 
v znení neskorších zmien a doplnkov zvýšiť až o 60%. 
       Účinnosť v bode 2. prvého uznesenia navrhla od 28.11.2022. 
       V zmysle ustanovenia § 2 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a 
platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest možno primátorovi poskytnúť náhradu 
platu za nevyčerpanú dovolenku, len ak nemohol vyčerpať dovolenku ani do konca budúceho 
kalendárneho roku a ak o tom rozhodlo mestské zastupiteľstvo. 
       Zostatok dovolenky primátora ku koncu funkčného obdobia je 39,5 dňa. 
Dôvod, pre ktorý primátor nemohol dočerpať svoju dovolenku je skutočnosť, že sa mu skončilo 
funkčné obdobie. V zmysle§ 13 ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. sa totiž funkčné obdobie 
primátora skončí zložením sľubu novozvoleného primátora. Z uvedeného vyplýva, že 
dovolenka primátora neprechádza do ďalšieho obdobia jeho funkcie. V praxi to znamená, že 
ak jeho funkčné obdobie končí a súčasne začína nové funkčné obdobie, jeho nárok na 
dovolenku sa posudzuje osobitne vo vzťahu ku končiacemu sa funkčnému obdobiu a osobitne 
vo vzťahu k začínajúcemu sa novému funkčnému obdobiu. Zostatok dovolenky primátora je 
39,5 dňa. 
       Termín na plnenie uznesenia odporučila ...vo výplatnom termíne... 
Takýto postup je rozhodovacou praxou súdov (rozsudok Krajského súdu Žilina sp. značka 
7CoPr/4/2016 zo dňa 4.5.2016). 
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Pre možnosť poskytnutia náhrady platu za nevyčerpanú dovolenku primátorovi sa vyžaduje 
rozhodnutie zastupiteľstva, pričom sa toto rozhodnutie prijíma formou uznesenia, ktoré musí 
byť schválené nadpolovičnou väčšinou poslancov prítomných na zasadnutí 
uznášaniaschopného zastupiteľstva v zmysle ust. § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení. 
 Súčasťou materiálu boli dva návrhy uznesenia; o každom sa hlasovalo osobitne.  
 
Rozprava:  
 Mgr. Stanislav Hric, poslanec MZ – navrhol v bode 2. v poradí prvého uznesenia plat 
primátora v súlade s § 4 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z.  navýšiť ...o 60 %...  
 Ďalšie pripomienky k uzneseniu neboli vznesené. 
 Hlasovaním (za 23, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 9 
k určeniu platu primátora mesta v zmysle prerokovávaného materiálu a poslancom Hricom 
predloženého poslaneckého návrhu, v súlade s príslušnou legislatívou.   
 Hlasovaním (za 22, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 10  
k poskytnutiu náhrady platu za nevyčerpanú dovolenku 39,5 dňa primátorovi mesta v súlade 
s príslušnou legislatívou.  
 
 
       JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta - poďakoval poslancom za dôveru a prehlásil, 
že urobí maximum preto, aby sme dokázali ešte viac zrýchliť pokrok nášho mesta.  
 
 
 V rámci schváleného návrhu programu rokovania nasledoval bod 7. Rôzne.  
 V tomto bode programu boli zaevidované vystúpenia: 
 
       Mgr. Matej Lančarič, poslanec MZ – uviedol, že mrzí ho, že kolega Kramár opustil 
rokovanie mestského zastupiteľstva, keďže spolu s ním je funkčne najstarším poslancom 
mestského zastupiteľstva. Snažil sa ozrejmiť dezinformácie, ktoré zazneli od pána Baroša 
a jeho kolegov, že v mestskej rade a v komisiách neboli zohľadnené výsledky volieb. Nie je to 
pravda, pretože ak sa pozrieme na zloženie mestskej rady, ich poslanecký klub má šesť členov 
a ponúknuté im boli dve kreslá, čo je v súlade so zákonom. V zákone nie je nikde stanovené, 
že daný poslanec, ktorý sa do komisie hlási, musí byť aj mestským zastupiteľstvom 
automaticky zvolený. Existuje tu určité zvykové pravidlo, že do mestskej rady sú vždy zvolení 
tí skúsenejší poslanci. Spomenul svoju osobnú skúsenosť za obdobia primátorovania pána 
Butka, čo sa týkalo členstva v mestskej rade. S pánom Butkom sa dohodli, že v mestskej rade 
ako poslanec nebude, dajú tam skúsenejších poslancov, a že by bol veľmi rád, aby túto 
záležitosť neotváral na slávnostnom zasadnutí. Osobne nespravil to a je mu ľúto, že k takému 
niečomu na dnešnom zasadnutí prišlo. Poukázal tiež na finančnú komisiu, v ktorej chcel byť 
poslanec Baroš. Je vhodnejšie, aby v nej bol poslanec Kramár, ktorý má dvanásť ročné 
skúsenosti s celým mestským zastupiteľstvom a je určite skúsenejší aj vo finančnej oblasti, čo 
sa týka rozpočtov, aj všetkého, takže za neho je to úplne logická voľba, ak bol poslanec Kramár 
zvolený.           
       JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – súhlasil s tým, čo povedal poslanec Lančarič 
a uviedol, že je to najsmutnejšia verzia rezignácie na demokratické procesy. Žiaľ je to v súlade 
s vedením volebnej kampane niektorých z týchto poslancov. Poukázal na počet poslancov za 
Lepšiu Trnavu  - 12 v prvom volebnom období  a nevie si predstaviť, že ak neprešiel akýkoľvek 
návrh uznesenia, že by odišiel z rokovacej miestnosti.  
       Ing. Andrej Farkaš, poslanec MZ – nadviazal na kolegu Lančariča a uviedol, že drvivá 
väčšina komisií je verejná a poslanci majú právo na komisie chodiť. Uviedol, že v uplynulom 
volebnom období osobne predsedal komisii životného prostredia a aj vtedy by veľmi rád privítal 
na komisii poslancov, ktorí majú záujem na tie témy debatovať.    
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       V bode 8. Rekapitulácia uznesení predsedníčka návrhovej komisie Ing. Katarína 
Koncošová, PhD., prednostka Mestského úradu v Trnave skonštatovala, že na rokovaní boli 
prijaté uznesenia od č. 1 do č. 10, vrátane.   
 
 
 Ďalej vystúpil v bode „Rôzne“ JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta a poslancov 
mestského zastupiteľstva informoval, že do konca kalendárneho roka bude zvolané ešte jedno 
pracovné zasadnutie mestského zastupiteľstva,  ktoré sa uskutoční 13. decembra 2022 so 
začiatkom o 13,00 h, ku ktorému bude poslancom  zaslaná pozvánka i informácia 
o pripravených materiáloch.  
Ďalej uviedol, že zverejnený bude i návrh rozpočtu na budúci rok, k čomu poslanci dostanú 
informáciu a ku ktorému následne bude zvolané i stretnutie zástupcov poslaneckých klubov.   
 
 
 
 Primátor mesta skonštatoval, že program ustanovujúceho zasadnutia Mestského 
zastupiteľstva mesta Trnava volebného obdobia 2022 - 2026 bol prerokovaný a zasadnutie 
ukončil.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
JUDr. Peter  BROČKA, LL. M.                     Ing. Katarína KONCOŠOVÁ, PhD. 
       primátor mesta prednostka MsÚ  
                                                   
 
 
 
 
Ing. Juraj  NOVOTA                                                    MUDr. Branislav  KRAMÁR  
        overovateľ                                               overovateľ 
 
 
 
 
 
Mgr. Eva Lackovičová 
       zapisovateľka 
 
 
V Trnave 5.12.2022 
 
    


